



錦興布業測試中心簡介

Introduction of Kam Hing Piece Works Ltd.-Testing Centre

No.32 Li Ye Road, Dong Yong Town,
Pan Yu District, Guangzhou City, China.

Postal Code:511453

+86 020 34911860

+86 020 34911860

2008年7月5日修訂

錦興布業測試中心簡介

Introduction of Kam Hing Piece Works Ltd.-Testing Centre

錦興布業測試中心成立於 2007 年 9 月 1 日，隸屬於錦興布業有限公司。秉承著科學的管理、公正的態度、誠信的結果、優質的服務的質量方針，為客戶提供一流的服務。

Kam Hing Piece Works Ltd.-Testing Centre was set up in September 1st, 2007, affiliated to Kam Hing Piece Works Limited. We provide customers with first-class service with the quality guideline of “Scientific Management, Impartial Attitude, Honest Results and Best Services”.

測試中心擁有最新的測試標準，主要有 ISO 國際標準、區域或國家標準（GB、EN、JIS 等），技術組織標準（AATCC、ASTM）、客戶標準（Gap、Adidas、Tommy、Puma 等）。

We also have the latest testing standards, mainly: ISO international standard; regional or national standards: GB, EN, JIS etc.; technological organization standards: AATCC, ASTM and Customer standards: Gap, Adidas, Tommy, Puma etc.

測試中心擁有最新的測試標準要求的測試儀器設備。主要儀器設備有：恆溫恆濕空調機、*Sigma II* 溫濕記錄儀、*James H. Heal* 摩擦牢度儀、亂翻式起毛起球儀、汗漬牢度儀、*Truburst* 頂破強力儀、*Nu-Martindale* 測試儀、*Apollo* 日曬牢度儀（氙弧）、*Suga* 日曬牢度儀（碳弧）、*Govmark* 垂直燃燒測試儀、45° 燃燒測試儀、*Wascator* 歐標洗衣機、*Accudry* 歐標乾衣機、*Whirlpool* 美標洗衣機、乾衣機、*Gyrowash* 水洗牢度儀、*Vervide* 對色燈箱、*Binder* 培養箱、水份滲透儀、乾洗機等。

Testing Centre is equipped with many latest testing apparatus which conform to the international standard requirements. Namely: Air Conditioning unit, *Sigma II* Thermohygrograph, *James H. Heal* Crock master, Impulse Random Tumble Pilling tester, Perspirometer, *Truburst* Bursting Strength tester, *Nu-Martindale* Abrasion & Pilling tester, *Apollo* Light & Weather Fastness tester(xenon arc), *Suga* Light & Weather Fastness tester(carbon arc), *Govmark* Vertical Flammability tester and 45° Flammability tester, *Wascator* Washing machine, *Accudry* Tumble Dryer, *Whirlpool* Washer and Tumble Dryer, *Gyrowash* Washing Color Fastness tester, *Vervide* Color Assessment Cabinet, *Binder* Incubator, Water Vapour Permeability tester, Dry Cleaning machine and so on.

測試中心以國際最新測試儀器設備為基礎，以最新測試標準為依據，能夠為客戶提供全面的紡織品測試，其測試內容主要分為以下幾類：

On the basis of the latest international testing apparatus, customers can be offered all-around textile testing services according to the newest testing standards. The content of tests can be divided into the following categories:

色牢度方面： 摩擦、水洗、汗漬、海水、日曬、唾液、水漬、乾洗、氯水（泳池水）、氯漂、非氯漂、酚類黃化等。

物理方面： 水洗/乾洗後尺寸穩定性、扭度、水洗/乾洗後外觀、頂破和拉伸斷裂強力、伸長及回復力、接縫滑移、布重、布紋斜度、織物封度和密度、紡織面料燃燒性、耐磨性、起毛起球等

化學方面： pH 值、甲醛含量、纖維定性和定量分析等。

Colorfastness Test: Crocking; Washing; Perspiration; Sea Water; Light; Saliva; Water; Drycleaning; Chlorinated water; Chlorine Bleach; Non-chlorine Bleach; Phenolic Yellowing test and so on.

Physical Test: Dimensional Stability after Laundering and Drycleaning; Appearance of Fabrics after Laundering and Drycleaning; Hydraulic Bursting Strength; Stretch Properties; Breaking Force and Elongation; Seam Slippage; Fabric weight; Fabric Bow & Skew; Fabric Width; Warp End Count and Filling Pick Count of Woven Fabric; Flammability of Apparel Textiles; Abrasion and Pilling Resistance and so on.

Chemical Test: pH value; Formaldehyde Content; Fiber Analysis: Qualitative; Fiber Analysis: Quantitative and so on.

同時，測試中心還招募了大批高學歷、具備多年經驗的技術性人才，具有雄厚的技術力量。測試中心是一個富有理想和熱情的團隊，充滿追求創新的進取精神。全體員工將經過更多專業的技術培訓，不斷提升技術能力，為錦興布業測試中心成為標準化和權威性的紡織品測試機構而不懈努力！

Meanwhile, we boast a very powerful technical force in recruiting a lot of experienced technical talents with strong educational background. Testing Centre, full of enterprising spirit to pursue innovation, is a team with great ambition and passion. All the staffs will enhance their skills constantly through more professional technical trainings, and make Kam Hing Piece Works Ltd.-Testing Centre a standardized and authoritative textiles testing organization through tireless efforts.